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ربیعی در ذوب آهن ماند
 با اعلام رسمی باشگاه ذوب آهن، محمد ربیعی فعالیتش 
برای فصل آینده گاندوها را به رســما شروع کرد.در پی 
برگزاری جلسات  میان نیما نکیسا، مدیر عامل باشگاه 
ذوب آهن و محمد ربیعی، سرمربی تیم فوتبال ذوب آهن 
اصفهان گاندوها فصل نقل و انتقالات خود را از روز شنبه 
آغاز خواهند کرد.همچنین با اعلام باشگاه ذوب آهن در 
ملاقات ربیعی با مدیرعامل کارخانه ذوب آهن، او ضمن 
اعلام حمایت همه جانبه ازبرنامه های سرمربی ذوب آهن  
درفصل آتــی، مقرر کرد تا اقدامات لازم جهت موفقیت 
هر چه بیشتر تیم فوتبال ذوب آهن همانند فصل گذشته 

انجام شود.

معرفی سرمربی خارجی استقلال 
خوزستان

مسئولان باشگاه استقلال خوزستان با میودراگ بوژوویچ 
برای لیگ بیســت و چهارم به توافق رسیدند و قرارداد 
همکاری امضا کردند. او سرمربی سابق تیم های لوکوموتیو 
مسکو، اف سی مسکو، ستاره سرخ بلگراد، آرسنال تولا و 

نفتچی باکو بوده است. 

صدور مجوز فعالیت مربی پرسپولیس
 باشگاه پرسپولیس اعلام کرد که »طی اقدام و نامه نگاری 
با مسئولان مربوطه برای حضور سرمربی جدید و خارجی 
باشگاه،« امروز مجوز سفر و حضور خوان کارلوس گاریدو 
به ایــران را دریافت کرده اســت.خوان کارلوس گاریدو 
سرمربی ۵۵ ساله اسپانیایی که سابقه هدایت تیم هایی 
چون رئال بتیس و ویارئال اســپانیا را دارد پس از عقد 
قرارداد با باشگاه پرسپولیس، طی روزهای آینده به ایران 

سفر خواهد کرد.

معرفی هیات مدیره استقلال
پس از برگزاری جلسه مجمع عمومی فوق العاده باشگاه 
استقلال که در تاریخ بیستم خرداد سال جاری صورت 
گرفت، امروز اعضای حقوقی هیات مدیره، نمایندگان خود 

را در هیات مدیره به شرح ذیل معرفی کردند:
۱- احمد شهریاری
۲- فرشید سمیعی

۳-مهدی افضلی
۴- مصطفی کارخانه
۵-مهدی حیدرزاده

پس از برگزاری اولین جلســه هیات مدیره با اعضای نام 
برده شده، مدیرعامل، رئیس هیات مدیره و نایب رئیس 

هیات مدیره مشخص خواهند شد.

تعویق سوپرجام
دیدار تیم های پرسپولیس و سپاهان اصفهان در سوپرجام 
باشگاه های ایران به دلیل حضور سپاهان در مرحله پلی آف 
لیگ نخبگان آسیا احتمالا قبل از شروع لیگ برتر فصل 
جاری برگزار نخواهد شد.سپاهان ۱۶ مرداد ماه در مرحله 
اول پلی آف به مصاف شــباب الاهلی امارات می رود و در 
صورت برتری در تاریخ ۲۳ مرداد به مصاف الغرافه قطر 
خواهد رفت. با توجه به اینکه مسئولان سازمان لیگ قصد 
دارند در صورت امکان لیــگ برتر فصل جاری را از ۲۵ 
مرداد ماه استارت بزنند. در نتیجه به احتمال فراوان این 
دیدار در تاریخ دیگری غیر از پیش فصل برگزار خواهد شد

حضور حجازی در استقلال  منتفی شد
آتیلا حجازی فصل گذشته به جای نصرالله خواجه گیری 
به عنوان سرپرست تیم فوتبال استقلال انتخاب شد اما به 
دلیل صادر نشدن مجوز فعالیتش نتوانست روی نیمکت 
آبی ها بنشــیند.با پایان لیگ بیســت و سوم مسئولان 
استقلال برای اخذ مجوز فعالیت حجازی در لیگ بیست 
و چهارم دوباره اســتعلام گرفتند که با پاسخ منفی روبه 
رو شدند تا به این ترتیب حضور او در آبی پوشان منتفی 
شود.قرار اســت هفته آینده سرپرست استقلال از بین 

پیشکسوتان این تیم انتخاب شود.

بازگشت قایدی 300 میلیارد آب 
می خورد

باشگاه استقلال اگر بخواهد مهدی قایدی را جذب کند، 
باید چیزی حدود ۳۰۰ میلیــارد تومان هزینه کند.در 
روزهای اخیر اخباری منتشر شده که باشگاه استقلال به 
دنبال بازگرداندن مهدی قایدی به این تیم است اما حالا 
مشخص شده هزینه بالای نهایی شدن این انتقال، مانع 
از بازگشــت قایدی شده است.به گزارش ایسنا دستمزد 
فصل گذشته قایدی یک میلیون و ۲۰۰ هزار دلار بوده، 
در نتیجه حالا اگر استقلالی ها بخواهند او را جذب کنند 
باید دســتمزدی در حدود یک میلیون و ۵۰۰ هزار دلار 
به او پرداخت کنند. از طرف دیگر باشــگاه شباب الاهلی 
که قایدی تحت قراردادش است، برای صدور رضایت نامه 
این بازیکن ۳ میلیون و ۵۰۰ هزار دلار پول درخواســت 
کرده است. این یعنی استقلالی ها عملا باید پنج میلیون 
دلار بــرای جذب قایدی هزینه کننــد و اگر این عدد را 
با نرخ دلار روز محاســبه کنیم، اســتقلال باید بیش از 
۳۰۰ میلیــارد تومان برای این انتقال بپردازد.با توجه به 
سقف بودجه ۴۲۵ میلیارد تومانی باشگاه استقلال، اگر 
این باشگاه بخواهد قایدی را با رقم ۳۰۰ میلیاردی جذب 
کند، یعنی باید حــدود ۶۷ درصد بودجه خود را صرف 
جذب یک بازیکن کند. به همین دلیل نهایی شدن انتقال 

قایدی به استقلال بعید به نظر می رسد.

مستطیل سبز

برنامه بازی های امروز
انگلیس-سوئیس ساعت ۱۹ و ۳۰ دقیقه

هلند-ترکیه، ساعت ۲۲ و ۳۰ دقیقه

ستاره هایی که حذف شدند
سایت ورزشی The Athletic تیمی از بازیکنانی را که 
در پی حذف تیم های شان یورو ۲۰۲۴ را ترک کرده اند، 

تشکیل داده است:
دروازه بان: گیورگی مامارداشویلی )گرجستان(

مدافعان: ولادیمیر تســوفل )جمهــوری چک(، یواکیم 
آندرسن )دانمارک(، ریکاردو کالافیوری )ایتالیا( و داوید 

گانکو )اسلواکی(
هافبک ها: نیکلاس سیوالد )اتریش(، استانیسلاو لوبوتکا 

)اسلواکی( و کریستین اریکسن )دانمارک(
مهاجمــان: دنیس من )رومانی(، خویچا کوارتســخلیا 

)گرجستان( و ژرژ میکاوتادزه )گرجستان(

حفاظت ویژه از آلمان
 تیم ملی فوتبــال آلمان اقدامات زیادی برای محافظت از 
کمپ تمرینی خود انجام داد تا نمایندگان تیم ملی اسپانیا 
در آستانه بازی رودرروی خود در مرحله یک چهارم نهایی 
از نکات تاکتیکی این تیم مطلع نشوند.بر اساس گزارش 
این رســانه آلمانی؛ به منظور تأمین امنیت، قلمرو کمپ 
تیم ملی فوتبــال آلمان از جمله نزدیک ترین مســیرها 
توسط پلیس های اسب سوار گشــت زنی می شود. علاوه 
بر این، افرادی که از آنجا عبور می کردند توســط مأموران 
امنیتی همراهی می شدند. مأمورانی که با تلفن همراه خود 
موسیقی بلند پخش می کردند تا دستورات یولیان ناگلزمان 

سرمربی آلمان و صحبت های بازیکنان شنیده نشود.

احضار سفیر ترکیه
 وزارت امور خارجه آلمان ســفیر ترکیه در برلین را به 
دلیل ژست ملی گرایانه مریح دمیرال بازیکن تیم ملی این 
کشــور در دیدار با اتریش در مرحله یک هشتم نهایی 
جام ملت های اروپــا در آلمان احضار کرد.مریح دمیرال 
هنگام شــادی گل مقابل اتریش از ژســت ملی گرایان 
ترک »گرگ های خاکستری« استفاده کرد. پیش از این 
مشخص شده بود که اتحادیه فوتبال اروپا )یوفا( تحقیقات 
خود را درباره دمیرال آغاز کرده اســت.ترکیه در دیدار با 
اتریــش با دبل مریح دمیرال ۲ بر یک پیروز شــد و در 
مرحله یک چهارم نهایی یورو ۲۰۲۴ باید به مصاف هلند 
برود.از سویی رجیب طیب  اردوغان رئیس جمهور ترکیه 
درست در زمانی که سفیر این کشور در برلین احضار شده 
است به آلمان می رود تا شاهد دیدار شنبه آینده تیم ملی 

ترکیه برابر هلند باشد.

اعطای نشان افتخار به بازیکنان 
گرجستان

رئیس جمهور گرجســتان به بازیکنان تیم ملی فوتبال 
کشــورش به دلیل حضور مطلوب در یورو ۲۰۲۴ نشان 
افتخار اعطا کرد. ســالومه زورابیشویلی، رئیس جمهور 
گرجســتان به بازیکنــان تیم ملــی، کادر مربیگری و 
نمایندگان فدراسیون فوتبال این کشور به دلیل صعود 
به مرحله یک هشتم نهایی مسابقات قهرمانی اروپا ۲۰۲۴ 
نشان افتخار اهدا کرد.  مراسم اهدای جوایز در صحنه ای 
که در میدان آزادی شــهر تفلیس نصب شده بود برگزار 
شــد. بازیکنان تیم ملی در میدان سوار بر اتوبوسی روباز 
شــدند و به هزاران هــوادار خوش آمد گفتند.در مرحله 
گروهی یورو ۲۰۲۴ گرجســتان با تیم های ملی پرتغال 
)شش امتیاز(، ترکیه )شش امتیاز( و جمهوری چک )یک 
امتیاز( مقام سوم )چهار امتیاز( را کسب کرد. گرجستان 
در مرحله یک هشتم نهایی مقابل اسپانیا با نتیجه یک بر 
۴ شکســت خورد. این تیم برای نخستین بار در تاریخ 

توانسته بود به مرحله نهایی یورو راه پیدا کند.

بلینگام محروم نشد
ستاره تیم ملی فوتبال انگلیس به خاطر شادی گل در دیدار 
برابر اسلواکی محروم نشد.تیم ملی فوتبال انگلیس در دیدار 
برابر اسلواکی توانست با نتیجه ۲ بر یک به پیروزی دست 
پیدا کند و راهی دور بعد شد.گل تساوی انگلیس را در این 
بازی جود بلینگام در دقایق پایانی به ثمر رســاند تا بازی 
به وقت های اضافه کشیده شود.بلینگام شادی گل جنجالی 
داشت و این باعث شد تا گمانه زنی های درباره محرومیت او 
 ،RMC در دیدار برابر سوئیس وجود داشته باشد.به نقل از
جود بلینگام به خاطر حرکت جنجالی خود محروم نمی شود 
و می تواند تیم ملی فوتبال انگلیس را در دیدار با ســوئیس 
همراهی کند. اتحادیه فوتبال اروپا تنها تصمیم گرفت که 
این بازیکــن را جریمه مالی کند.بلینگام با زدن دو گل به 
همراه هری کین بهترین گلزنان انگلیس در یورو ۲۰۲۴ بوده 
اند و هواداران انگلیس امید زیادی به ادامه درخشش این دو 

بازیکن برای قهرمانی در این رقابت بزرگ دارند.

روی خط یورو۲۰۲۴

همدلی| گروه ورزش: رئیس فدراسیون فوتبال 
گفــت: دولــت و جامعه ورزش نســبت به هم 
انتظاراتی دارند که انتظار دولت از فوتبال صعود 

راحت به جام جهانی است. 
 »مهدی تاج« صبح جمعه در حاشیه حضور در 
انتخابات ریاست جمهوری در جمع خبرنگاران 
بیان کرد: این دوره حضور در انتخابات پرشورتر از 
دوره قبل بود وخوشحالم که جامعه ورزش بیگانه 
با مسائل کشور نیست و بی خبر از گذشته نیست. 
او ادامه داد: هر کســی امروز رئیس جمهور شود، 
رئیس جمهــور تمام مردم ایران اســت؛ جامعه 
ورزش هم انتظاراتی از رئیس جمهور دارد و طبیعتا 
رئیس جمهــور و دولت هــم انتظاراتی از جامعه 
ورزش خواهند داشــت. انتظار دولت این اســت 
که ورزشکاران روی سکو حرف بزنند قهرمانی و 
عنوان بیاورند انتظار از فوتبال هم این است که به 
راحتی بتواند به جام جهانی صعود کند. فدراسیون 
به کمک خود دولت VRA بیــاورد و برخی از 
این حاشیه ها تمام شود. فوتســال ایران چهارم 
دنیا است و باید دوم شود و فوتبال ساحلی سوم 
دنیا است و باید دوم و اول شود. تیم ملی فوتبال 
هم بیستم دنیاست و ما قابلیت این را داریم که 
بهتر شویم و این انتظاراتی است که دولت از ما به 

عنوان فدراسیون فوتبال دارد. 
تاج هم چنین گفت: کشورهای منطقه هزینه های 
گسترده ای می کنند و یکی از آن ها به مدت پنج 
سال میزبان نوجوانان جهان را گرفته است. این 
کار را فدراسیون فوتبال به تنهایی انجام نمی دهد 
بلکه دولت قطر هم کمک می کند. کشــورهای 
عربستان و امارات به گونه دیگر هزینه می کنند 
و این کشورها همراه ما در مقدماتی جام جهانی 

حضور دارند. 
رییــس فدراســیون فوتبال در مــورد وضعیت 
ورزشگاه ها گفت: من همه شما رسانه ها را در بازی 
پرســپولیس و مس دیدم. ۳۳ هزار و ۷۰۰ بلیت 
فروخته شــده بود اما ۷۰ هزار نفر وارد ورزشگاه 

شــدند و این زیبنده نیســت. هر لحظه ممکن 
اســت اتفاق رخ دهد و اگــر خدایی نکرده یکی، 
دو نفر کشته شوند اولین متهم رییس فدراسیون 
اســت. باید برای فصل آینده هر کسی صندلی 
خود را داشــته باشد بلیت فروشی الکترونیکی و 
VRA وارد شــود. بخشــی از فراهم کردن این 
امکانات وظیفه ما اســت اما بیش تر آن بر عهده 
باشگاه ها است و اگر باشگاه ها نتوانند ورزشگاه های 
استانداردی را فراهم کنند باید در ورزشگاه هایی 
بازی کنند که این شرایط را دارند. دوستان من در 

صدا و سیما همانند این موارد را گفتند. 
تاج در پاسخ به این پرسش که بازی پرسپولیس 
و استقلال حتماً در ورزشگاه تختی انجام می شود 
یا خیر؟ تاکید کرد: خیر، وظیفه دو باشگاه است 
دو تا اســتادیوم را به ما معرفی کنند و وظیفه ما 
نیست برای آن ها استادیوم فراهم کنیم. ورزشگاه 
تختی ظرفیت خوبی دارد و تا ۳۰ هزار تماشاگر 
جا دارد. بازی های پرسپولیس و استقلال با هم و 
یا پرسپولیس - تراکتور که تماشاگر زیادی دارند 
باید در ورزشگاه های دیگری مسابقه بدهند و به 

جز آزادی جای دیگر نداریم. 

او در مورد پول هایی که برای بازســازی ورزشگاه 
آزادی واریز شده است، گفت: من اطلاعی ندارم و 

باید از شرکت توسعه تجهیز سوال کنید.
فقط ۷ ورزشگاه کشور شرایط میزبانی دارند

همچنیــن »محمدرضــا کشــوری فرد« دبیر 
ســازمان لیگ در این خصوص گفــت: پس از 
اتمام فصل گذشــته مســابقات، تاج جلسه ای 
برگــزار و تمام بخش هایی که با فوتبال ســر و 
کار دارند از اســتانداری، وزارت ورزش، شــرکت 
توسعه، فدراسیون و سازمان لیگ در آن شرکت 
کردند. در این جلسه به جدیت اعلام کردند باید 
استادیوم ها تجهیز شود. پس از ۳_۲ روز نواقص 
تمام ورزشگاه ها را به باشگاه ها ابلاغ کردیم. تا الان 
۷ ورزشــگاه مورد تایید ما است. چند ورزشگاه 
در حال تعمیر هستند که قرار است خودشان را 

برسانند.
وی افزود: باید از علــی جوادی، مدیرکل ورزش 
و جوانــان تهران برای زحمات شــبانه روزی در 
ورزشگاه تختی تهران تشکر کنم. همراه با تاج و 
امیر مهدی علوی از این استادیوم بازدید کردیم 
و واقعا در حال رســاندن استادیوم هستند. باید 

از شــهردار شهرقدس هم تشــکر کنیم و جای 
خوشحالی دارد که استادیوم شهدای این شهر هم 
در حال اضافه شدن به استادیوم های تهران است. 
پنجشنبه هفته قبل هم جلسه ای درمورد ورزشگاه 
آزادی داشتیم که ابوالفتحی، معاون شرکت توسعه 
درموردش گزارش کاملی داد. احســاس می کنم 
این اســتادیوم نیز اواسط شهریور به بهره برداری 

می رسد و به بازی تیم ملی خواهد رسید.
دبیر سازمان لیگ درپاســخ به این سوال که آیا 
درخصــوص ورود و خروج تماشــاگران و بلیت 
فروشی اقداماتی صورت گرفته است، گفت: سال 
گذشته در این بحث واقعا مشکل داشتیم. برخی 
جاها بلیت دســتی می فروختند که واقعا خوب 
نیســت. بحث لزوم بلیت فروشی الکترونیکی و 
گیت  داشتن ورزشــگاه ها را ابلاغ کردیم. ضمن 
اینکه باید صندلی ها شماره گذاری شوند و بدون 
این ها اصلا بازی ها برگزار نمی شود. محکم پای کار 
ایستاده ایم و همه سعی و تلاش خود را می کنیم 
که این اتفاق بیفتد. تاج روی انجام شدن کار تاکید 

دارد. ما هم دنباله رو قضیه هستیم .
کشــوری فرد افزود: به باشگاه ها اعلام کردیم که 
استادیوم ها حتما باید تایید فنی نظام مهندسی، 
بیمه مســئولیت و حوادث را داشته باشند. باید 
مدارک را به ما بدهند و هر اســتادیومی مشکل 
داشته باشد؛ قطعا بازی را بدون تماشاگر می کنیم. 
ورزشگاه هایی مانند وطنی قائمشهر و تختی انزلی 
واقعا سکوهایشان لرزش دارد که خیلی خطرناک 
اســت. امروز بچه های ما از استادیوم یزد بازدید 
داشتند و واقعا باید زمین را درست کنند در غیر 
این صورت در ورزشگاه شهید نصیری این شهر، 

هیچ دیداری برگزار نمی شود.
وی تاکید کرد: بازی بدون تماشــاگر هیچ معنی  
ندارد و ما هم دوست داریم بازی با هواداران برگزار 
شود اما باید فردی که به استادیوم می آید، امنیت 
جانی داشــته باشد. اگر اتفاقی بیفتد، چه کسی 

جواب می دهد.

رئیس فدراسیون فوتبال و چالش بی استادیومی در تهران 

تاج: وظیفه ما نیست برای سرخابی ها ورزشگاه پیدا کنیم

همدلی| گروه ورزش: دبیرکل کمیته ملی المپیک گفت: امیدوارم 
رئیس جمهور آینده به ورزش توجه کند چون باعث وحدت مردم و 
کسب سکوهای بین المللی می شود تا همه مردم از این طریق شاد 
شوند. مناف هاشمی، دبیر کمیته ملی المپیک در حاشیه مرحله 
دوم چهاردهمین دوره انتخابات ریاســت جمهوری اسلامی ایران 
اظهار کرد: ما و همه ورزشکاران وظیفه خود دانستیم که مثل همه 
اقشــار مردم ایران که انتظارات خود را در حوزه اشتغال و مسکن، 
اقتصاد مشــاغل و امثال هم مطرح می کنند ما هم این انتظارات را 
داریم و مطرح کنیم.مناف هاشمی گفت: انتظارات ما وسیع تر هم 
هســت چون ما در حوزه قهرمانی، سلامت، همگانی و رویدادهای 
بین المللی توقعات بیش تری هم داریم  و باید رئیس جمهور منتخب 
این بزرگواری ها را داشــته باشد. هر چند که شیب توسعه در این 
سال ها بیش تر شده ولی ورزش جایگاه بالایی دارد. حدود ۵۰ درصد 
مردم ایران علاقه مند به ورزش هستند. زنان ایران و بچه ها، آموزش 

و پرورش و آموزش عالی، حوزه کار و .. همه در ورزش سهم دارند. 
کارهایی که تا اینجا شده خوب بوده اما جای کار زیاد دارد.

او گفت: امیدواریم رئیس جمهور آینده به این ها توجه کند چون این 
باعث وحدت مردم در کشور و باعث کسب سکوهای بین المللی و 
اتفاقات خوب برای جمهوری اسلامی ایران شود تا همه مردم از این 
طریق شاد شوند.دبیر کل کمیته ملی المپیک افزود: فکر می کنم هر 
چه من از توقعات جامعه ورزش بگویم کم است و من از زبان خودم 
می گویم. زمانی می توانیم خوشحال باشیم که در المپیک به جای 
این که سه ورزش ما مدال بگیرد ۱۵ رشته مدال بگیرند. حق مردم 
ایران اســت. البته در این دوره شاید از لحاظ کمی، کاروان کم تری 
داریم اما از لحاط کیفی این اتفاقات می تواند بیفتد. اما خیلی راضی 
کننده نیســت و باید خیلی بیش تر از این ها در یک دوره ۸ تا ۱۰ 
ساله دولت، فدراسیون ها، وزارت خانه ها کار کنند.وی درباره جایگاه 
ایران و تعداد مدال ها در المپیک پاریس افزود: تنها چیزی که در این 

ایام اظهار نظر نمی کنم جایگاه ایران و مدال هاست. به این خاطر که 
نمی خواهیم جو روانی روی دوش فدراســیون ها و ورزشکاران قرار 
دهیم اما امیدوارم که وضعیت، وضعیت خوبی باشــد. ۵ یا ۶ رشته 
وضعیت خوبی دارند و امیدواریم که تک رشــته ها و تیمی ها نتایج 
خوبی بگیرند.او در پاسخ به این سوال که آیا کشتی بهترین نتیجه را 
می گیرد؟ گفت: بهترین پاسخ برای این سوال این است که مربیان 
کشتی آزاد و فرنگی اظهارنظر کنند. ما حتما جمع بندی داریم ولی 

در مورد مدال قصد دارم که تا روز مسابقه اظهارنظر نکنم.

انتظار ورزشی ها از رئیس جمهور آینده

مناف هاشمی: جای کار زیاد است

همدلی| گــروه ورزش: پــس از اتفاقاتی که بیــن دروازه بان 
ملی پوش پرسپولیس و مدیران این باشگاه رخ داد، علیرضا بیرانوند 
خواستار بازگشــت به جمع سرخپوشان شده اما باشگاه هنوز به 
درخواســت او پاسخ نداده اســت. علیرضا بیرانوند ۳۰ خردادماه 
سال جاری درخواست فسخ یکطرفه قرارداد خود را به دلیل عدم 
دریافت مطالبات فصل گذشته تکمیل کرد تا بار دیگر تبدیل به 
سوژه جنجالی نقل و انتقالات تابستانی شود.او که در تابستان سال 
۱۴۰۲ اقدام مشابهی را انجام داده بود تا مبلغ قراردادش را افزایش 
دهد این بار نیز به بهانه عدم دریافت طلب نزدیک به دو میلیارد 
تومانی تصمیم به فسخ گرفت. از سوی دیگر باشگاه پرسپولیس 
۲۸ اردیبهشــت مبلغ ۶ میلیارد تومان به حساب او واریز کرد تا 
اجازه حق فســخ را از او بگیرد. با این حــال طلب او طبق آنچه 
در قرارداد بیرانوند قید شده است نزدیک به ۳۰۰ میلیون تومان 
باقی ماند.باشگاه پرسپولیس نیز هرگونه شکایت از بیرانوند را در 
مراجع قضائی فوتبال قانونی دانست تا دروازه بان تیم ملی ایران که 
فکرش را نمی کرد دیگر مورد حمایت هواداران نباشــد در برزخ 
تصمیم خودساخته جدایی از سرخپوشان قرار بگیرد.حالا بیرانوند 

که پیام ویدئویی مبنی بر دلایل ترک پرسپولیس را نیز نشر داده 
بود با مشــورت از چند وکیل ورزشــی، عدم استقبال طرفداران 
پرسپولیس بابت شیوه جدایی و طولانی شدن مذاکرات با باشگاه 
تراکتور تبریز خواهان بازگشت به پرسپولیس شده است که این 
موضوع نیز از سوی یکی از بازیکنان تیم و مدیر برنامه های بیرانوند 
به رضا درویش مدیرعامل باشــگاه منتقل شده است.درویش نیز 
بامداد امروز جمعه به طور تلفنی با یکی از اعضای هیأت مدیره و 
همچنین یکی از مالکان تأثیرگذار وابسته به شبکه بانکی کشور 
گفت و گو داشــته است تا شرایط بازگشــت علیرضا بیرانوند و 
شرایط حضور دوباره اش در پرسپولیس را مورد بررسی قرار دهد.

مدیران ارشد باشــگاه همچنان روی مواضع سرسختانه خود در 
قبال بیرانوند ایســتادگی کردند اما نمی خواهند راه بازگشت او را 

به طور کامل ببندند.
این در حالی اســت کــه در آخرین تــلاش رخ داده برای مذاکره 
پرسپولیس با بیرانوند، جمعه شب تماسی بین نزدیکان این دروازه بان 
با مدیران باشگاه پرسپولیس انجام و پیشنهاد مذاکره رودررو بین 
رضا درویش و بیرانوند داده شد. پیشنهادی که با مخالفت مدیران 

پرسپولیس همراه شده و به نزدیکان بیرانوند اعلام شده هیئت مدیره 
مخالف بازگشت او به پرسپولیس است و به همین دلیل رضا درویش 

نیز نمی تواند مذاکره ای با بیرانوند داشته باشد.
اتفاقــی که باعث شــد بیرانوند به طور کامل قید بازگشــت به 
پرســپولیس را بزند و در آســتانه امضای قرارداد رسمی خود با 
تراکتور قرار بگیرد. بیرانوند که توافقات اولیه را با باشگاه تبریزی 
انجــام داده، پیش نویس قرارداد خود را نیز با این باشــگاه امضا 
کرده و ظرف امروز و فردا برای عقد قرارداد رسمی با مدیران این 

باشگاه پای میز مذاکره خواهد نشست.
بیرانوند یک پیشنهاد از لیگ روســیه دارد اما با توجه به توافق با 

تراکتور قرارداداش را با این تیم امضا می کند

باشگاه پرسپولیس امروز درباره دروازه بان ملی پوش تصمیم می گیرد؛

بازارگرمی بیرانوند دوباره جواب می دهد؟


